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مارکا )اسپانیا(
پیوســتن کیلیان  امباپه ستاره تیم ملی 
فرانســه و پــاری ســن ژرمــن بــه رئــال 
مادریــد همچنــان در هالــه ای از ابهام 

قرار دارد. 
در این شــرایط، این روزنامه از احتمال 
جذب ســتاره نروژی بورســیا دورتموند 
خبــر داده و در تیتــر یک خــود به اینکه 
»اگــر  امباپــه نیایــد، هالند گزینــه رئال 

مادرید است« خبر داده است.

اکیپ )فرانسه(
در  لیکــرز  آنجلــس  لــس  قهرمانــی 
رقابت های لیگ حرفه ای بسکتبال امریکا 
)NBA( موضوعــی اســت که ایــن روزنامه 
جلد خــود را بــه آن اختصــاص داد. اکیپ 
با انتشار عکسی از لبرون جیمز فوق ستاره 
لس آنجلس لیکــرز که در ابتدای فصل به 
ایــن تیم آمــده و در قهرمانی لیکرز بســیار 
تأثیرگــذار بــود، تیتــر »خاص« را بــرای آن 

انتخاب کرد.

گاتزتا دلو اسپورت )ایتالیا(
بازی اینتر و میلان از هفته چهارم سری 
A شــنبه 26 مهــر ســاعت 19:30 برگزار 
می شــود. دیــداری کــه ایــن روزنامه به 
اســتقبال آن رفته و این بــازی را در تیتر 
یک خود »دربی جهانی« خوانده است.

تیتــر  همچنیــن  اســپورت  دلــو  گاتزتــا 
»خداحافظ کلانتر؛ ویــروس کرونا، پدر 
توتی را شکســت داد« را روی جلد خود 

برده است.

دیدار دوستانه ایران مقابل مالی لغو شد

تیم ملی در ترکیه تمرین کرد و برگشت
در حالــی که قرار بود، تیم های ملــی ایران و مالی دیروز در دیداری دوســتانه در 
ترکیــه به مصــاف هم بروند، فدراســیون فوتبال مالی ســاعات پایانی دوشــنبه 
شــب اعلام کــرد، به دلیل ابتلای چند نفــر از اعضای این تیم بــه ویروس کرونا 
این دیدار لغو شــده اســت. با این حال، مســأله برگزاری دیدار دوســتانه ایران و 
مالی به فدراسیون فوتبال ترکیه و فیفا سپرده شد که صبح دیروز با برگزاری این 
مسابقه مخالفت شد. نامه فدراسیون فوتبال مالی نیز در جلسه هماهنگی پیش 
از مســابقه جزو مدارک ارائه شــده بود و فدراســیون فوتبال ترکیه صبح دیروز با 
اعلام رسمی به فدراسیون فوتبال ایران با برگزاری این بازی مخالفت و لغو این 
دیدار را تأیید کرد که این موضوع در سایت کنفدراسیون فوتبال آسیا هم بازتاب 
داشت. به این ترتیب تیم ملی عصر دیروز به جای بازی مقابل مالی در همان 
مجموعه ورزشی امره اسپورت تمرین کرد و شب گذشته نیز به تهران بازگشت. 
لغو این بازی در حالی اتفاق افتاد که موضوع ابتلای بازیکنان مالی به کرونا قبل 
از سفر تیم ملی به ترکیه مطرح شده و عاقلانه ترین تصمیم این بود که شاگردان 
دراگان اسکوچیچ به ترکیه نروند ولی فدراسیون فوتبال گزینه پرخطرتر را انتخاب 
و برای انجام بازی دوستانه راهی آنتالیا شد و این کار بدون انجام بازی، ضررهای 
مالــی مثل خرید بلیت هواپیما و اقامت در هتل را برای خود به دنبال داشــت. 
البته فدراسیون فوتبال می گوید طبق قوانین فیفا، تیم ملی باید به ترکیه می رفت 
تا مهیای این بازی شــود و از قرارداد دوجانبه با مالی تخطی نکند تا زمینه برای 
شکایت و دریافت غرامت از سوی این تیم باز نشود. مهدی محمدنبی، دبیرکل 
فدراسیون در این باره گفت:» با توجه به اینکه فدراسیون فوتبال ترکیه به عنوان 
میزبان این مســابقه بود، امروز )ســه شنبه( رســماً اعلام کرد با توجه به گزارش 
پزشکی اعضای تیم مالی و به حد نصاب نرسیدن آنان این بازی لغو شد. طبق 
پروتکل های فیفا، چون اکثریت بازیکنان مالی به کمتر از 13 بازیکن می رسید، به 
همین دلیل این بازی لغو و به تاریخ های آتی موکول می شود و حالا فدراسیون 
فوتبال در حال رایزنی و پیگیری بازی تدارکاتی برای اردوی آبان ماه خواهد بود.« 
گفتنی اســت امیر عابــدزاده دروازه بان تیــم ملی درباره شــرایط این تیم گفت: 
»اســکوچیچ نشــان داد برای همه برنامه دارد چون نکات ریزی را اشاره می کند 
و انــرژی جدیــدی در تیم ملی به وجود آورده اســت.« مهــدی طارمی، مهاجم 
تیم ملی هم گفت: »جو تیم ملی نسبت به زمان ویلموتس عوض شده است. 
اسکوچیچ اشتیاق زیادی دارد. او حتی موقع صرف ناهار و شام هم بین بازیکنان 

می آید و توضیح می دهد.«

مراســم  ســدهی/  محمــدی  محمــد 
لیــگ  دوره  بیســتمین  قرعه کشــی 
برتــر فوتبــال دوشــنبه برگــزار و برنامه 
مصــاف 16 تیم لیگ برتری مشــخص 
از 10 آبــان آغــاز  شــد. مســابقاتی کــه 
می شــود و تیم ها درحال آماده ســازی 
خود هســتند. گرچه مصاف های هفته 
امــا  شــد  مشــخص  تیم هــا  هفتــه  بــه 
در فاصلــه کمتــر از 3 هفتــه تــا شــروع 
مســابقات ابهاماتــی دربــاره مــواردی 
چون بازگشت هواداران به ورزشگاه ها، 
نحوه تست کرونای بازیکنان و... وجود 

دارد. 
ســازمان  مســابقات  کمیتــه  رئیــس 
لیــگ فوتبال بــا اشــاره به قرعه کشــی 
لیــگ  رقابت هــای  دوره  بیســتمین 
برتــر بــه خبرنــگار »ایران« گفــت: »در 
حــال حاضر با موج ســوم کرونا روبه رو 
هســتیم و به این دلیل شرایط در کشور 
مــا کاملًا ویژه اســت. مــا در نیم فصل 
دوم لیــگ نوزدهــم بــا چالــش شــیوع 
ویروس کرونا مواجه شدیم و در فصل 
پیــش رو هم این چالش وجــود دارد و 
طبیعتــاً در برگــزاری مســابقات لیــگ 
بیســتم تأثیرگــذار خواهــد بــود. فصل 
گذشــته در برخی تیم ها شــاهد شــیوع 
این ویــروس و مبتلا شــدن تعدادی از 
بازیکنان یــا از اعضای کادر آنها بودیم 
امــا پس از گذشــت چند بازی شــرایط 
بهبــود پیدا کرد و در نهایت توانســتیم 
به بهترین نحو ممکن مســابقات را به 
پایــان برســانیم. امســال رویــه دیگری 
خواهیم داشــت و بــه صورت مقطعی 

و در کوتاه مدت برنامه قطعی بازی ها 
تیم هــا  احیانــاً  تــا  می کنیــم  اعــلام  را 
بابت ســفر، اســکان و تهیه بلیت هتل 
و هواپیمــا و مــوارد دیگر دچــار چالش 
و هزینه بیشــتر نشــوند. این موضوع با 
توجه به وضعیت اقتصادی نه چندان 
خــوب تیم هــا اهمیــت ویــژه ای دارد. 
ســعی می کنیم تیم ها با حداقل فشار 

و تنش مواجه شوند.«
ســهیل مهــدی صحبت های خــود را 
این گونه ادامه داد: »لیگ گذشــته دیر 
تمــام شــد، بنابرایــن لیــگ بیســتم با 
تأخیر نســبت به ادوار گذشــته شــروع 
می شود. تلاش می کنیم لیگ بیستم 
را بموقــع تمــام کنیــم چــرا کــه ســال 
آینده، ســال جــام جهانی اســت و اگر 
نتوانیم سال آینده لیگ مان را بموقع 
شــروع کنیم طبیعتاً بموقع هم تمام 
ایجــاد مشــکل می کنــد.  و  نمی شــود 
آن ســال برای ما بســیار مهم اســت و 
بایــد از زمــان نهایت بهــره را ببریم و 

امیدواریم که موفق عمل کنیم.«
رئیس کمیته مسابقات لیگ فوتبال در 
خصوص شرایط بازگشت هواداران به 
ورزشــگاه ها بیان داشــت: »فعلًا مجوز 

ایــن  را نداریــم و  حضــور تماشــاگران 
موضــوع به مدیریت بهداشــت کشــور 
بســتگی دارد. البتــه پیگیر این موضوع 
هســتیم و باید ســتاد مبارزه بــا کرونا و 
ایفمــارک که در خصوص این موضوع 
تصمیــم گیرنده هســتند، مجوز صادر 
کنند. مسئولان فدراسیون فوتبال عضو 
این ستاد هستند و من هم در جلسات 
این ستاد حضور دارم. موضوع حضور 
هــواداران در ورزشــگاه ها تــا بهمــن و 
اســفندماه منتفی اســت و باید ببینیم 
پــس از آن چه اتفاقــی می افتد. هرچه 
بیشــتر بــه ریشــه کــن شــدن ویــروس 
کرونــا و همه گیــری آن کمــک کنیــم، 
بازگشــت تماشــاگران بــه ورزشــگاه ها 
سریع تر اتفاق می افتد. در حال حاضر 
مهم ترین موضوع، ســلامتی هواداران 
اســت و بــه این دلیــل مجبوریــم مانع 
از حضــور آنهــا شــویم. ما هم دوســت 
داریم در خدمت تماشاگران باشیم.«

در همین شرایط تماشاگران در برخی 
کشــورهای اروپایــی می تواننــد بازی ها 
را از نزدیــک تماشــا کننــد و تمهیداتی 
اندیشیده شده که در هر بازی درصدی 
هــواداران  بــه  ورزشــگاه  گنجایــش  از 

از  میزبــان  تیــم  تــا  یابــد  اختصــاص 
مزایای میزبانی اش بهره ببرد. ســهیل 
مهدی در مــورد اینکه آیا این اتفاق در 
لیگ ایــران هــم می افتد؟ پاســخ داد: 
»همــه در ســازمان لیگ و فدراســیون 
به دنبال راهکاری هستند که بازی ها با 
تماشاگر باشد، چون بدون حضور آنها 
فوتبــال لطفــی ندارد.اما فعلًا شــرایط 

همان چیزی است که عرض کردم.«
او در پاسخ به این سؤال که آیا پروتکل های 
بهداشــتی همانند ســال گذشــته اســت؟ 
پروتکل هایــی  گذشــته  »فصــل  گفــت: 
داشــتیم که حالا توسط فیفا تکمیل شده 
و در حــال حاضــر هــم مســئولان ســتاد 
مبــارزه بــا کرونــا در ورزش و ایفمارک در 
حال نهایی کردن پروتکل های بهداشــتی 
هســتند. تجربــه برگــزاری تورنمنت های 
پروتکل هــای  شــده  باعــث  بین المللــی 

بهداشتی دقیق تر شود.«
 رئیس کمیته مســابقات سازمان لیگ 
معتقد است فوتبالدوستان شاهد لیگ 
باکیفیتی خواهند بود: »تیم های خوبی 
در لیگ برتر حضور دارند و به این دلیل 
امیدواریــم کــه لیــگ امســال باکیفیت 
بالاتــری نســبت بــه لیــگ قبــل برگزار 
شــود. گرچــه از نظــر مــا لیــگ نوزدهم 
با وجــود عــدم حضــور تماشــاگران به 
بهترین نحوممکن برگزار شد و بازی ها 
هــم از کیفیت بالایی برخــوردار بودند. 
همیــن که یکــی از نماینــدگان ایران به 
فینال لیگ قهرمانان آســیا صعود کرد 
مؤیــد آن اســت که لیگ ســال گذشــته 

کیفیت خوبی داشته است.«

بازگشت هواداران تا بهمن و اسفند منتفی است
سهیل مهدی، رئیس کمیته مسابقات سازمان لیگ فوتبال در گفت و گو با »ایران«:

سعی می کنیم تیم ها با حداقل فشار و تنش مواجه شوند/ مسئولان درحال نهایی کردن پروتکل های بهداشتی هستند

پول دیاباته پرداخت شد، حالا نوبت شفر است

لیدر باشگاه استقلال تهدید به خودکشی کرد
گروه ورزش / تمرین استقلال صبح دیروز در زمین شماره دو آزادی برگزار شد. از نکات 
قابل توجه این تمرین، آمادگی بدنی خوب سیدحســین حســینی و غیبت وریا غفوری 
کاپیتان آبی پوشان بود. مهدی مهدی پور خرید جدید استقلال در تمرین شرکت کرد و 
با استقبال بازیکنان روبه رو شد. البته به فرشید اسماعیلی و میلاد زکی پور که مشکوک 
بــه کرونا بودند، اجازه همراهی با ســایر بازیکنان داده نشــد. خبر خوب بــرای هواداران 
اســتقلال اینکه اعلام شــد بدهی 315 هزار دلاری دیاباته پرداخت شــده و این مهاجم 
محبوب به ایران بازمی گردد. از ســویی پنجره نقل و انتقالاتی اســتقلال به دلیل بدهی 
به شــفر سرمربی آلمانی سابق این تیم بسته شــده و 6 خرید جدید به اضافه داریوش 
شجاعیان که نامش از لیست خارج شده بود فعلًا نمی توانند قراردادهای خود را ثبت 
کنند. حالا از اســتقلال خبر می رســد مدیران باشــگاه ظــرف روزهای آینده پول شــفر را 
فراهم می کنند تا در دومین گام بتوانند پنجره نقل و انتقالاتی را باز کنند. گفته می شود 
بعــد از پرداخــت مطالبات شــفر، اولویت بعدی اســتقلال پرداخت مطالبــات هرویه 
میلیچ است تا این بازیکن هم فصل بعد با پیراهن آبی ها به میدان برود. ضمن اینکه 

علی دشتی مهاجم فصل قبل استقلال هم دیروز با ذوب آهن قرارداد بست.
در روزهای گذشته خبرهایی مبنی بر فروش مهدی قائدی مطرح شد. اسماعیل خلیل 
زاده عضو هیأت مدیره اســتقلال درباره این موضوع گفت: »مدیرعامل قبلی باشــگاه 
ایــن بحــث را پیگیری می کــرد اما این اتفاق نیفتــاد. تا این لحظه برای فــروش او هیچ 
اقدامی صورت نگرفته اســت.« او در گفت وگو با شبکه خبر افزود: »هرچند این باشگاه 
مدیرعامل ندارد اما سرپرســت کارها را به شــکل مســتمر انجام می دهد. پنجره نقل و 
انتقالاتی اســتقلال هم از تیر بســته شــده و برای بازکردن آن دو ،سه  روز بیشتر فرصت 
نداریم. برهمین اســاس باید پول شفر، جباروف و باشــگاه پاختاکور را پرداخت کنیم و 
فکر می کنم این پنجره تا هفته آینده باز می شــود.« البته اســتقلال با حواشــی عجیبی 
هــم روبــه رو اســت. چند روز پیــش در جریان تمرین یکــی از لیدرهای ایــن تیم در لایو 
اینستاگرامی از الفاظ خوبی استفاده نکرد و به همین دلیل او مجوز حضور در تمرینات 
را ندارد. به گزارش فارس، این فرد دیروز به پشت بام ساختمان باشگاه استقلال رفت 
و اعلام کرد خودش را از بالا به پایین پرت می کند! ظاهراً طی روزهای گذشته مسئولان 
اســتقلال بــه این فرد اجازه حضور در باشــگاه را هم نداده اند. در هــر حال با پادرمیانی 
یکی از مسئولان این فرد از اقدامی که در سر داشت، پشیمان شد و بعد از 30 دقیقه از 

پشت بام پایین آمد.

حامــد جیــرودی/ احمد مــددی، سرپرســت باشــگاه 
ایــن  پیشکســوتان  از  تعــدادی  بــه همــراه  اســتقلال 
باشــگاه نظیر ســیدهادی طباطبایی، ســتار همدانی، 
خســرو حیــدری، بهتاش فریبــا و گروهی از مســئولان 
راهــی  دوشــنبه  باشــگاه  ایــن  هــواداری  کانون هــای 
مجلــس شــورای اســلامی شــدند تــا در جلســه ای بــا 
کمیتــه ورزش و جوانــان مجلــس شــرکت و دربــاره 
کننــد.  نظــر  تبــادل  و  بحــث  آبی پوشــان  وضعیــت 
بهتــاش فریبا، مهاجم آبی پوشــان در دهه 60 درباره 
ایــن جلســه و خروجی آن به خبرنــگار »ایران« گفت: 
»در ایــن جلســه خیلی از پیشکســوتان دعــوت بودند 
امــا تعدادی از آنها بنابه دلایلی نتوانســتند بیایند. به 
هــر حال تعــدادی از دوســتان آمدنــد و خیلی راحت 
حرف هایمــان را زدیم. ما این حرف ها را قبلًا به آقای 
وزیر )مسعود سلطانی فر( زده بودیم و جلسه آخری 
هم که با ایشــان داشــتیم، خروجی بدی نداشــت. به 
دلیــل اینکــه می خواســتیم بحث کانون پیشکســوتان 
و کمیتــه فنی راه اندازی شــود و دو روز بعد جلســه ای 
با آقای خلیل زاده داشــتیم و قرار شــد ایــن کار انجام 
شــود. ما در مجلس هم دو جلســه داشــتیم کــه ابتدا 
بــا آقایان قاضی زاده  هاشــمی و فروردیــن بود و بعد 
از آن هــم معاون وزیر ورزش آمد و یکســری حرف ها 
هم با ایشــان زده شــد. بیشــتر بحث دربــاره مدیریت 
باشــگاه و قــرارداد بازیکنــان بــود. مــن گفتــم که یک 
قانــون غلطــی وزارت ورزش گذاشــته کــه منع جذب 
مربی و بازیکن خارجی اســت. در گذشــته مگر بیشتر 
از 20 بازیکــن خارجی بــه ایران می آمــد؟ باید با آنها 
بــرای  هــم  مــواردی  در  می بســتیم،  دلاری  قــرارداد 
مطالبات شــان شــکایت می کردنــد و شــاید در دادگاه 

شکست می خوردیم ولی با قانون فعلی بازیکن 200 
میلیونی شــده 2 میلیارد، 2 میلیاردی شده 8 میلیارد 
و 8 میلیــاردی 15 میلیارد و حــالا به جای 20 نفر باید 

به هزار و 300 بازیکن پول اضافه بدهند.«
او ادامــه داد:» بحــث دیگر ســر دلالیســم و اینکه چرا 
وزارت ورزش ورود نمی کنــد بــود کــه آقــای علی نــژاد 
گفت مــا ورود کرده ایــم و نهادهای نظارتــی و امنیتی 
هــم آمده انــد. در ادامــه هــم طباطبایــی و حیــدری و 
تعدادی از هواداران که بودند انتقادهایشــان را مطرح 
کردند. به نظرم جلســه خوبی بود. قرار شد تا یک ماه 
آینده مدیرعامل باشــگاه مشخص شــود. درخواست 
دیگر حاضران این بود که قرارداد هرویه میلیچ، شیخ 
دیاباته و علی کریمی بســته شــود و مهدی قائدی هم 

حداقل امسال ترانسفر نشود.«
بهتــاش فریبــا یــادآور شــد: »به نظــر می رســد یکی از 
دلایــل اصلــی برگــزاری این جلســه، تجمع چنــد روز 
پیش تعــدادی از هواداران جلوی مجلــس بود. چون 
قبــلًا مــردم جلــوی وزارت ورزش و باشــگاه هــم رفته 
بودنــد ولــی عکس العملــی نشــان داده نشــد. آقــای 
قاضــی زاده  هاشــمی هــم گفــت که مــردم قبــلًا برای 
خیلــی از مســائل جلــوی مجلــس جمع شــده بودند 
ولی بــرای ورزش نیامــده بودند. در هــر حال محمود 
فکری جزو با تعصب هاســت. صمد مرفاوی خودش 
ســرمربی این تیــم بوده و باتجربه اســت. عبداللهی و 
مظلومــی هم هســتند. پشــت قضیه هم ما هســتیم. 
وقتی یک تیم می خواهد نتیجه بگیرد، همه ارکان آن 
باید دست به دست هم داده و متحد عمل کنند. الان 
درخواســت همه این است که پنجره باشگاه باز شود و 

همه در حال تلاش هستند.«
فریبــا که قبــلًا مدیر فنی اســتقلال بــود، دربــاره اینکه 
حــالا نصراللهی مدیــر فنی اســت یا مرفــاوی، چنین 
واکنشــی داشــت: »مرفــاوی گفتــه اصلًا ایــن حرف ها 
نیســت و مهــم این اســت کــه حرمــت بزرگ تر حفظ 
شود. او حرف خوبی زده و گفته وقتی آقای عبداللهی 
هســت، من حرفی ندارم. فکــری هم وقتی آمد گفت 
از بزرگترهــا رخصــت می گیــرم و بــه نظرم ایــن وفاق 
می تواند به تیم کمک کند. البته هر کســی باید وظیفه 
خــودش را انجام دهد و حــق دخالت در کار دیگری را 
نــدارد. ما هم بــه عنوان کمیته فنی بایــد بگوییم مثلًا 
اینجــای تیــم ایــراد دارد و کادر فنی تصمیــم نهایی را 
بگیرد. بازیکن هم باید بازی اش را انجام دهد و کاری 

به دیگر مسائل نداشته باشد.«

ش
ــر

ب

حیدر بهاروند، سرپرست فدراسیون فوتبال دیروز در مجمع انتخاباتی هیأت 
فوتبــال اســتان اصفهــان در مورد موضوع اساســنامه این فدراســیون عنوان 
کــرد: »کارهــای آن را انجــام داده ایم و منتظر اعلام فیفا هســتیم. چند نامه 
هم پیرو آن ارســال کردیم، فیفا هم نظر مســاعد دارد و اگر موافقت خود را 
اعلام کند ســریعاً باید مجمع فدراسیون را برگزار کنیم. پیگیری های زیادی 
از جمله چند ویدئوکنفرانس هم در این مورد داشتیم. تا جایی که می دانیم 
مشــکلات اساســنامه برطرف شــده و فقط منتظر اعلام فیفا هستیم.« او در 
مورد اینکه آیا احتمال لغو مسابقات لیگ برتر به خاطر شیوع کرونا در زمان 
اعــلام شــده وجود دارد؟ گفت: »مســابقات بــا هماهنگی و نظر ســتاد ملی 
مقابله با کرونا و ستاد مبارزه با کرونا در ورزش انجام می شود. هر نظری آنها 
بدهنــد برای ما اولویت دارد. در صورتی که شــرایط بهتر شــود، می توانیم از 
حضور تماشاگران هم بهره ببریم اما الان شرایط خیلی بد است. اگر شرایط 
به حالت عادی برسد که ستاد ملی مقابله با کرونا تشخیص بدهد، تماشاگر 

می  تواند بیاید در غیر این صورت حضور تماشاگران شدنی نیست.«

فعلًا شرایط بد است، بهتر شود تماشاگران می آیند

گفت وگوی »ایران« با بهتاش فریبا که به همراه استقلالی ها به مجلس رفت

گفتیم هر طور شده باید میلیچ، دیاباته و کریمی حفظ شوند

ـار
بـــ

اخ ورود فراکسیون ورزش مجلس به مشکلات سرخ ها
محمدمهدی فروردین، رئیس فراکسیون ورزش مجلس با اشاره به نشست 
دوشــنبه هفته آینده فراکســیون ورزش مجلس درباره مســائل و مشــکلات 
باشــگاه پرســپولیس، عنوان کرد: »با توجه به اینکه باشــگاه پرســپولیس در 
آســتانه فینــال لیــگ قهرمانان آســیا قرار دارد بازگشــت ثبــات و آرامش به 
ایــن تیم در آســتانه فینال آســیا ضروری اســت. پرســپولیس پرهوادارترین 
تیم باشــگاهی کشــور بوده و چند ســال اســت که با وجود تمامی کمبودها و 
کاســتی ها دل هواداران خود و مردم را شــاد کرده و طی سه سال اخیر دو بار 
به فینال لیگ قهرمانان آسیا راه پیدا کرده است.« به گزارش خانه ملت، او 
گفت: »انتظار داریم پیش از نشســت هفته آینده فراکسیون ورزش مدیران 
باشــگاه و وزارت ورزش هــر چه ســریع تر تکلیــف نحوه پرداخــت مطالبات 
برانکو ایوانکوویچ ســرمربی ســابق باشــگاه را برای جلوگیــری از محرومیت 
باشــگاه مشــخص کنند. اولویت دیگر باشــگاه پرســپولیس در مقطع کنونی 
پرداخــت پــاداش و حــق و حقوق بازیکنان اســت تــا آنها در کنــار کادر فنی 
بتواننــد تمرکــز کافی برای حضــور در فینال لیگ قهرمانان آســیا را داشــته 
باشــند و طبق برنامــه زمانبندی تعیین شــده تمرینات خــود را ادامه دهد. 
ضمن اینکه این بازیکنان باید حفظ و نفرات مدنظر کادر فنی برای تقویت 
تیم به تیم اضافه شوند. موضوع محرومیت عیسی آل کثیر مهاجم باشگاه 
پرسپولیس نیز باید تا پیش از برگزاری فینال پیگیری شود تا این محرومیت 

بی منطق با دفاعیات کارشناسی و فنی لغو شود.«

انتقاد سیدجلال؛ چرا مشکلات مالی پابرجاست
ســیدجلال حســینی یکــی از بازیکنانــی اســت کــه در تمرینات پرســپولیس 
غایــب اســت. گفتــه می شــود غیبــت او و چنــد بازیکــن دیگــر در تمرین به 
دلیــل عــدم دریافــت پــاداش و آپشن هاســت. کاپیتــان پرســپولیس در این 
خصــوص به ورزش ســه گفــت: »اصلًا موضــوع این نیســت. مــا بازیکنانی 
هســتیم کــه طی این مــدت با همه مشــکلات و ســختی ها جنگیدیم و برای 
خوشــحالی هــواداران تــلاش کردیم. این جــواب زحمات و حق ما نیســت. 
قطعــاً به کارمان و تمرین ادامه می دهیم و مثل همیشــه برای خوشــحالی 
بیشــتر هواداران تــلاش خواهیم کرد امــا خیلی چیزها پشــت موفقیت تیم 
پنهان مانده است.« سیدجلال حسینی ادامه داد: »همین بازیکنان بهترین 
درآمدزایــی را بــرای باشــگاه داشــته اند. اصــلًا دلیــل حضور در آســیا به جز 
افتخار، مگر درآمدزایی نیســت؟ بازیکنان توانســته اند از این حیث بهترین 
درآمدزایی را داشــته باشــند اما الان همچنان مشــکلات پابرجاست. برانکو 
زحمات زیادی برای تیم کشــید و چــرا باید این همه مدت هنوز مطالباتش 
را دریافــت نکنــد؟ مــا بازیکنان در کنار هــواداران هســتیم و خودمان را جدا 
از آنها نمی دانیم. ســؤال همه ما این اســت که چرا باشــگاه با وجود صعود 
دوباره به فینال و موفقیت های قبلی آســیا، همچنان درگیر مشــکلات مالی 
اســت. ما فقط می خواهیم صدای هوادار و بازیکن در این وضعیت شــنیده 
شــود. مــا روزهای بدتری هم داشــتیم ولی فقط جنگیدیم امــا بالاخره باید 

این ماجرا تمام شود.«

مشکلات سرخابی ها با خصوصی سازی حل می شود
جمشــید تقــی زاده معاون حقوقی، امــور مجلس و اســتان های وزیر ورزش 
و جوانــان در خصــوص جلســه روز دوشــنبه کمیته تربیت بدنــی مجلس با 
تعدادی از پیشکسوتان و هواداران باشگاه استقلال، اظهار داشت:»نشست 
خوبی بود و همه مســائل در یک فضای آرام مطرح شــد. ما هم پاسخ های 
لازم را دادیم. ورود مجلس به مسائل و مشکلات باشگاه های فوتبال بویژه 
باشــگاه های استقلال و پرسپولیس اتفاق خوبی است و معتقدیم دولت به 
تنهایــی نمی تواند این مشــکلات را حــل کند بلکه باید مجلــس هم در این 
زمینــه کمــک حال دولــت و وزارت ورزش و جوانان باشــد.« او با بیان اینکه 
بایــد نگاه به ورزش بویژه فوتبال از ســرگرمی به صنعــت تغییر کند، افزود: 
»انتظار مــا از مجلس ورود به موضوعاتی همچون حق پخش تلویزیونی یا 
قوانین مربوط به حمایت از بخش خصوصی برای ورود به صنعت ورزش 
است که البته در این زمینه همکاری های خوبی در حال شکل گرفتن است. 
مشکلات استقلال و پرسپولیس با روندی که برای خصوصی سازی در پیش 
گرفته ایــم بــه شــکل اصولی حل می شــود البته تا آن زمان هــم همه تلاش 

وزارت ورزش و جوانان کاهش مشکلات این دو باشگاه است.«

بر
خ

با تصمیم ســازمان لیگ مسابقه سوپرجام بین دو تیم پرسپولیس 
قهرمان لیگ برتر و تراکتور قهرمان جام حذفی فصل گذشــته در نیم 
فصــل لیگ برتر بیســتم برگزار می شــود. پیــش از این قرار بــود دیدار 

سوپرجام ۵ آبان برگزار شود.

سوپرجام به تعویق افتاد

دومین تمرین پرسپولیس پس از بازگشت این تیم 
از لیگ قهرمانان آسیا دیروز در زمین ورزشگاه کاظمی 
و با غیبت دوباره بازیکنان باتجربه تیم برگزار شد. 12 
بازیکن در محل تمرین حضور داشتند و سعید آقایی 
تنها بازیکنی بود که نسبت به تمرین دوشنبه به جمع 
شــاگردان یحیی گل محمدی اضافه شــد. سیدجلال 
حســینی، کمال کامیابی نیــا، امید عالیشــاه و مهدی 
شــیری همچنان راضی به حضور در تمرین نشــدند. 
عیسی آل کثیر به دلیل آسیب دیدگی، محمدحسین 

کنعانــی زادگان، شــجاع خلیــل زاده، وحیــد امیــری، 
احمــد نوراللهی و ســیامک نعمتی بــه دلیل حضور 
در اردوهــای تیــم ملی، محســن ربیع خــواه و محمد 
انصاری به دلیل اینکه در آســتانه جدایــی از این تیم 
قرار دارند جزو غایبان تمرین بودند. البته بشــار رسن 
و بوژیدار رادوشــویچ دو بازیکن خارجی سرخپوشــان 
هم غایب بودند. در ابتدا یحیی گل محمدی برخلاف 
نخستین تمرین به زمین آمد و دستورات تاکتیکی را 
به شاگردانش انتقال داد و لحظاتی برای آنها صحبت 

کــرد. پــس از دقایقــی بازیکنــان تنیس فوتبــال بازی 
کردند و در گوشــه ای از زمین به نرم دوی پرداختند و 
ســپس به گرم کردن بدن های خود مشــغول شدند. 
مهدی عبدی مانند تمرین قبلی جدا از ســایر نفرات 
به تمرینات اختصاصی زیرنظــر رحیم پور پرداخت. 
گل محمدی در جریان تمرین به روی نیمکت رفت و 
حدود 10 دقیقه با افشین پیروانی به شکل خصوصی 
حــرف زد. در پایــان تمریــن مربیــان پرســپولیس که 
در ظاهــر همچنان از رفتــار مدیران باشــگاه ناراحت 

هستند، حاضر به گفت و گو با رسانه ها نشدند. گفتنی 
است بشار رسن، هافبک عراقی پرسپولیس دیروز به 
ایران بازگشــت. باشگاه به تازگی مبلغ 20 هزار دلار به 
رسن پرداخت کرد تا او با وجود پیشنهاد از تیم القطر، 
نتواند قرارداد خود را با سرخپوشان فسخ کند. مدیران 
پرسپولیس به رسن اعلام کرده اند 100 هزار دلار دیگر 
از مطالبــات این بازیکن را پس از حضورش در تهران 
پرداخت می کنند. برهمین اساس رسن روز گذشته با 

مدیران پرسپولیس جلسه ای برگزار کرد.

صحبت های خصوصی گل محمدی و پیروانی درغیاب دوباره بازیکنان معترض


